

SHL-Sámi Heargevuodjin-Lihttu

Stivračoahkkima beavdegirji / Møteprotokoll for styremøtet

Beaivi / Dato: 12. -13.02.2021

Tii./ Kl. 12.02. kl. 13.00 -

Tii./Kl. 13.02.kl. 10.00 -

Báiki /Sted: Thon Hotel Kautokeino

Tilstede: Ánne Risten Sara , Johán Ivvár Gaup, Brita Inger Eira, Nils Henrik Eira

Forfall: Johán Ivvár Gaup

Mikkel Andreas Eira møtte som varamedlem for Johán Ivvár Gaup

Ássit meannudeapmái / Saker til behandling

Ášši / Sak 01/ 2021: Dohkkehit gohččuma / Godkjenne innkalling

Mearrádus / Vedtak: Enstemmig vedtatt.

Ášši / Sak 02/ 2021: Dohkkehit áššelisttu / Godkjenne saksliste

Mearrádus / Vedtak: Enst. Godkjent. 4 ekstra saker legges til sak 11/21.

Ášši / Sak 03/ 2021: Referater

Sametingets direktetilskudd 2021– 3 266 000,- 75 % av tilskuddet mottatt.

Spillemidler 2021- 1 500 000,- . Blir utbet utpå høsten 2021

Tråante 2025 – PJA kontakter Trondheim ang e-post fra Stig Vikan

Hei!

Jeg er leder for Tråanten Saemien Dáehkie, (tidligere Saemien Sijjie Tråante) og jeg har noen spørsmålstillinger til dere; Jeg driver og reder grunnen for å løfte opp feiring av 6.februar i Trønderhovedstaden. Om ikke i likt format som hundreårsjubileet i 2017, så ihvertfall til et nivå som lar seg høre på landsbasis og i Sapmi generelt. I den anledning så ønsker jeg at samisk idrett skal få sin arena og eksponering. Idrettsarrangement er denne byen godt rustet til å huse.

Vil det være naturlig å trekke idrettsarrangement til byen vår i den anledning, både for NM og hele Sapmi? Stemmer datoene / tidspunktet overens med gjennomføring av mesterskap? Og hvis vi tar den enda lengre, hva med Arctic Wintergames?

I forbindelse med Ski-VM 2025 her i byen så oppgraderes vinterarenaene til fantastiske anlegg. Dette mener jeg bør være av interesse også for Sápmis egne utøvere.

Dette er altså for en sondering å regne foreløpig, men ambisjonene er absolutt tilstede.

Hvordan er veien frem for å få igang en dialog for å ethvert kunne forløse dette?

Mvh

Mearráðus / Vedtak: Referater tas til orientering.

Ášši / Sak 04 / 2021: Čoahkkín njoarostanlávdegottiin ekonomiija birra

Mearráðus / Vedtak: Lassokastutvalget har holdt møte 10.01.21 hvor de har diskutert cupkonkurranser for voksne. Reise rundt til forskjellige steder for å vise forskjellige lassokastmetoder og utstyr. Det bør holdes egne lassokonkurranser for barn. Styret skal i budsjettregulering se på tilskudd til lassokastutvalget. Enstemmig vedtatt.

Ášši / Sak 05/ 2021: 2021 Rekrutterendeaivvadeamit

Mearráðus / Vedtak sak 05 og sak 06:

20. -21.02. : Treningssamling/rekrutteringskurs – Duottar Hearggit

27. -28.02.: Klipsavuodjin - Duottar Hearggit

27. -28.02.: Treningssamling –Team Nils Jøran

06.-07.03.: Rekruttering

13.-14.03.: Rekruttering

20. -21.03.: Treningssamling

27. -28.03.: Treningssamling

SHL bør kontakte Ávvir v/ Kari Lisbeth og GLR v/ Nils Martin

Det kom inn forslag om å leie inn egne kjørere for barn for hele sesongen. Forslaget tas opp som sak på neste møte.

Enstemmig vedtatt.

Ášši / Sak 06/ 2021: 2021 hárbjehallandeaivvadeamit / Treningssamlinger

Mearráðus / Vedtak: Se vedtak sak 05/2021

Ášši / Sak 07/ 2021: 2021 bušeahhtamudden / Budsjettregulering 2021

				Busjett for SHL 2020			
				Inntekter			
Tilskudd Sametinget	478 443						
Sponsor ENI	150 000						
Medlems kontingent	2 000						
Tippemidler	479 359						
Sum	1 109 802						
				Utgifter			
Rekrutterings midler	354 434						
Adm. Styre honorarer	175 000						
Regnskap/revisor	50 000						
Årsmøte	100 000						
Cup støtte	60 000						
Forsikringer	5 000						
TD/dommer kurs	0						
Premier cup 2020	80 500						
Kusk støtte	22 000						
Støtte til Sami Gilvopark	75 000						
Kost/losji og reiser	40 000						
Tidtaking	24 000						
Utvalgs utgifter	40 000						
Drifts støtte til medlems lagene	83 868	Kr. 20 000 til medlemslagene som har hatt aktivitet i 2020 og kr. 4773 til andre medlemslag					
Sum	1 109 802						

Mearráðus / Vedtak: I forbindelse med budsjettreguleringen må det tas med at forbundet går inn for å kjøpe inn nye klips til rein som kvalifiseres til konkurranse rein. Klipsene skal merkes "SHL og klipsnr." Styreleder Per John Anti sørger for dette. Styret oppfordrer Team Nils Jøran til å søke støtte fra forbundet til kjøp av høytaleranlegg. Høytaleranlegget må følge tidtakerutstyret.

Budsjett 2021 behandles og reguleres igjen på styremøte i løpet av våren 2021

Ášši / Sak 08/ 2021: Cupkonkurranser 2021. Hvordan arrangere? Utfordringer pga koronarestriksjoner.

Mearráðus /Vedtak: Cupkonkurranser og div planlagte kurs planlegges som tidligere vedtatt. Men pga strenge koronarestriksjoner kan konkurransene pr. i dag ikke arrangeres. Det må på møtet 6. -7. mars tas en ny vurdering.

Njuolggaduslávdegoddi /Reglementsutvalget må snarest møtes for å klargjøre reglementet, som skal brukes under årets konkurranser. Deretter skal reglementet tas opp som sak på årsmøtet. TD-kurs holdes når utvalget er ferdig med reglementet.

Styret ønsker at det i forbindelse med reinkappkjøringskonkurranser kan holdes "noe sosialt" både for barn og voksne.

BUŠEAHTTA 2022		
Sisaboadut:	Sisaboadut: Kr.	Olggosgolut: Kr.
Norggabeale Sámediggi/Sametinget Norge	845 000,00	
Rutabeale Sámediggi / Sametinget Sverige		
Suomabeale Sámediggi/ Sametinget Finland		
Sponsorat	150 000,00	
Miellahtturuhta/ Medlemskontigent	5 000,00	
Iežasoassi / Egenandeler – kurs / prosjekt	5 000,00	
Doarjja gielddaiguin / Tilskudd kommuner	0,00	
Prošeavttat(ohcat ruðaid)		
Tihppenruðat	500 000,00	
SIISBOADUT / INNTEKTER - SUM:	1 505 000,00	
Olggosgolut / Utgifter:		
Ledelse og administarsjon av forbundet:		
Hálddáhushusgolut 0,5 bagovirgi + stivrrahonorarat		450 000,00
Rehketdoalli/dárkkisteapmi		45 000,00
Barne og ungdomsarbeid/prosjekter		
Annonser/Markedsføring		15 000,00
Stivra- ja lágdegoddičoahkkimat		35 000,00
Jahkečoahkkin /Årsmøte		25 000,00
Lagidan doarjagat servviide		150 000,00
Dáhkádusat / Forsikringer		10 000,00
Dulkon-jordgalan/ Tolking-oversetting		15 000,00
WC-gilvut/WC-løp TD ja duopmarat		35 000,00
WC-vuoittut/WC-premiering		80 000,00
Driftsstøtte Sámi Idrettspark		250 000,00
Kuskkadoarja		25 000,00
Banerahpandoarja sqmi gilvopark		75 000,00
Borran-mátkegolut / Kost/losji/reise		40 000,00
Áigevalddinbusse		30 000,00
Prošeavttat		245 000,00

Hálddahus olggosgolut:		1 525 000,00
Balanssa/Balanse		-20 000,00
Ovddideapmi ja Gelbbolašvuodálokten/kuršat:		
Organisasjonsutvikling/Org.oddasteapmi		50 000,00
Mánáid - ja nuoraid hárbhallanleaira		100 000,00
Heargedápmán-kurssa/Kurs reintemming – EK		15 000,00
Doapmár-kursda / Kurs for dommere – EK		15 000,00
Šibitdoavtternjuilggadusaid birra		10 000,00
Áigeváldinkursa		30 000,00
Kurssa lágideadjiidde / Kurs for arrangører		25 000,00
Olggosgolut gelbbolašvuodálokten/kuršat:		245 000,00
LIHTTU OLGGOSGOLUT oktiibuot:		1 525 000,00
Balanssa/Balanse		-20 000,00

Guovdageaidnu 18. beaivvi 2020

Mikkel-Per Sara oktan stivrain.
President

Mearrádus / Vedtak: Budsjettbehov 2022 lagt frem i 2020 enstemmig godkjent

Ášši / Sak 10/ 2021: 2020 Doaibmarápporta / Aktivitetsrapport 2020

Mearrádus / Vedtak: Styreleder Per John Anti får i ansvar å utarbeide aktivitetsrapport 2020.
Enstemmig godkjent

Ášši / Sak 11/ 2021: Eará ášši / Eventuelt

- 1) Innkommet søknad fra Per Johan Eira
Fra: **Per Johan Johansen Eira** <perjeira@hotmail.com>
Date: man. 25. jan. 2021 kl. 00:09
Subject: Dispensasjon for og kjøre senior klasse!
To: postshl123@gmail.com <postshl123@gmail.com>

Ana maria p eira 080507!

Søker dispensasjon for ana maria p eira for og kjøre senior klassen i reinkappkjøring i sesongen 2021! hun har kjørt 5år i junior klassen!hun veier idag 60 kg med alt utstyret.i senior klassen har få kusker pr i dag,er vel bare 3-4 kusker pr dags dato!

MVH per johan johansen

Mearrádus / Vedtak: Søknaden avslås med henvisning til konkurransereglementet.

Enstemmig vedtatt.

- 2) Sámi gilvopárka –

Mearrádus / Vedtak: Tidligere vedtak at det settes av 75 000,- kr i tilskudd til Sámi Gilvopárka. Det bør lages en avtale om faste treningsdager og -tider. Ánne Risten Sara oppfordres til å søke støtte om å kjøpe en liten bu /lite hus til areneen.

- 3) Sprintabána Mázi

Mearrádus / Vedtak: Nils Henrik Eira undersøker muligheten til å få til samarbeid med Kautokeino motorklubb til å lage sprintbane i Masi. Det kan søkes midler til dette fra forbundet.

- 4) Team Nils Jøran áigeváldinrusttet

Ole Einar Hætta og Lasse Wigelius vil hjelpe til med å få tidtakerutstyret til å fungere. De vil også i samarbeid med Team Nils Jøran vurdere om det må kjøpes inn noe ekstra utstyr. Kirsti Monica Eira skal få opplæring i bruk av tidtakerutstyret.

Čoahkkin loahpahuuvui tii. 12.15

Per John Anti/s

Nils Henrik Eira/s

Ánne Risten Sara/s

Brita Inger Eira/s

Mikkel Andreas Eira/s

Torill Lindseth Wigelius

Møteref.